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Abstract (en)
The ball-point pen tip (1), comprising a metal tube (2) and a writing ball (3), combines the advantages of a metal tip and those of a setting (6) for the
ball consisting of plastic. The metal tube (2) is provided on its inside in the region of the setting (6) for the ball with an injected plastic covering (7)
which has at least one recess (8a), acting in a capillary manner and leading to the ball (3) and supporting the ball (3). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Kugelschreiberspitze (1) mit einem Metallröhrchen (2) und einer Schreibkugel (3) vereinigt in sich die Vorteile einer Metallspitze und die einer
aus Kunststoff bestehenden Kugelbettung (6) dadurch, daß das Metallröhrchen (2) an seiner Innenseite im Bereich der Kugelbettung (6) mit einem
eingespritzten Kunststoffüberzug (7) versehen ist, der wenigstens eine zu der Kugel (3) führende kapillar wirkende Einformung (8a) aufweist und die
Kugel (3) abstützt.
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